



**外籍生入境(舊生) - 防疫旅館篇**  
**FOREIGN STUDENT'S ENTRY**  
**INFORMATION (CURRENT STUDENT)**  
**- AT QUARANTINE HOTEL**

by Division of International Affairs





如果您目前人在國外，預計在開學前返台，以下事項請您注意：

IF YOU'RE OUTSIDE TAIWAN, AND WOULD LIKE TO COME BACK BEFORE THE SEMESTER BEGINS, HERE THE THINGS YOU MUST FOLLOW:





一、請事先在國外預訂好防疫旅館(<https://taiwan.taiwanstay.net.tw/covhotel/>)，可利用各大旅宿平台預訂(ex: Asia Yo <https://asiayo.com/event/home-isolation.html>)

1. Make a quarantine hotel reservation in oversea, here's the list of quarantine hotel (<https://taiwan.taiwanstay.net.tw/covhotel/>), you can book the quarantine hotel on any online platform (ex: Asia Yo <https://asiayo.com/event/home-isolation.html>).

二、在機場進行深喉唾液或進行PCR檢測

2. Complete the Deep Throat Saliva test at the airport.



三、搭乘防疫計程車(請備妥現金，最高新臺幣3500元)

3. The airport staff will guide you to take the quarantine taxi, (prepare the cash with you, the fee is up to NTD\$3,500).



#### 四、入住防疫旅館15天(費用須自行負擔)

#### 4. Check in at the quarantine hotel (the room fee paid by yourself).

接聽關懷電話

Answer the call for  
physical and mental care.

每日2次回報體溫及健康情形  
Report body temperature  
and health status twice a  
day.

第10-12天使用機場給的家用  
快篩採檢1次

Take a rapid home test  
between the 10th day and  
12th day of the quarantine  
period with the rapid test  
given by the airport staff.

第12-14天至指定醫院進行採檢 (請事先  
與國際組聯繫，學校將協助聯繫衛生局  
安排醫院採檢事宜)，同學須自行負擔計  
程車資及掛號費。

Take a PCR test between the 12th  
and 14th day of the quarantine  
period. (please contact us in advance  
for the PCR test hospital  
reservation). students should pay the  
taxi fee and hospital register fee.



若檢疫期間無發燒、急性呼吸道症狀、檢疫期滿採檢為陰性：再進行7天自主健康管理(不入校園)。若為陽性則須依照指示就醫。

If there's no fever, acute respiratory symptom, and the test is negative: students should self-health monitoring for 7 days (avoid gathering and enter school). If you're test positive, please follow the hospital regulation.



完成14+7天檢疫期請至系所報到、上課。

After complete the 14+7 days quarantine, students can go back to their school department.



若有任何問題請寄信告知[amywang@mail.ntue.edu.tw](mailto:amywang@mail.ntue.edu.tw)

Let us know if you have any question by email us: [amywang@mail.ntue.edu.tw](mailto:amywang@mail.ntue.edu.tw)

\*若同學是由重點高風險國家(巴西、印度、英國、秘魯、以色列、印尼、孟加拉、緬甸)入境，則一律公費入住集中檢疫所。

詳情參考 - 外籍生入境(舊生) 集中檢疫所篇

\*if you come back from the key high-risk countries (Brazil, India, the UK, Peru, Israel, Indonesia, and Bangladesh, Myanmar), we will arrange the group quarantine facilities provided by the government.

Please see the **【Foreign student's entry information (current student) - at group quarantine facilities】**

!

**Thanks!**

